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  Protokół  nr XVI/07 
 
z obrad XVI sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 30 października 2007 roku  
w godzinach  1000    - 1320    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku. 
W obradach uczestniczyło 23 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności w załączeniu  
do protokółu).   
  
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
3. Zmiany w porządku obrad. 
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności. 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie miasta Ełku na 2007 rok, 
2) uchylenia uchwały nr X/99/07 Rady Miasta Ełku z dnia 26 czerwca 2007 roku  

w sprawie zaciągnięcia w 2007 roku kredytu długoterminowego, 
3) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
4) ustalenia czasu zajęć wychowawczo-dydaktycznych przeznaczonych na realizację 

podstawy programowej wychowania przedszkolnego oraz ustalenia opłat za 
świadczenia przedszkoli publicznych i Miejskiego Przedszkola i Żłobka „Ekoludki” 
prowadzonych przez Miasto Ełk, 

5) ustalenia lokalizacji targowiska miejskiego i zatwierdzenia jego regulaminu, 
6) wniesienie wkładu niepieniężnego do Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej  Spółka            

z o. o.  w Ełku, 
7) określenia liczby przeznaczonych do wydania na rok 2008 nowych licencji na 

wykonywanie transportu drogowego taksówką, 
8) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy samorządu miasta Ełku z sektorem 

pozarządowym w zakresie działalności pożytku publicznego w roku 2008, 
9) zawarcia porozumień z samorządem województwa warmińsko-mazurskiego a Gminą 

Miastem Ełk   dotyczących współfinansowania zadań w zakresie rozwoju kultury, 
10) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do procedury zmiany granic Miasta 

Ełku  i przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami, 
11) zmiany Uchwały Nr VI/42/07 Rady Miasta Ełku w sprawie ustalenia stawki 

jednostkowej dotacji przedmiotowej na realizację zadań własnych gminy dla zakładu 
budżetowego pod nazwą: Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji. 

6. Podjęcie Postanowienia w sprawie zawiadomienia Wójta Gminy Ełk o przystąpieniu 
do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Ełk, na terenach położonych w obrębie Malczewo. 

7. Opinia w sprawie projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, uchwalonego uchwałą Nr 
XXXII/207/2001 Rady Gminy Ełk z dnia 30.11.2001r. z późn. zm., dla terenu 
położonego w obrębie Chruściele, Gmina Ełk, obejmującego działkę o nr ewid. 410. 

8. Opinia w  sprawie projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, uchwalonego uchwałą Nr 
XXXII/207/2001 Rady Gminy Ełk   z dnia 30.11.2001r. z późn. zm., dla terenu 
położonego w obrębie Chrzanowo, Gmina Ełk., obejmującego działki nr ewid. 55/6, 
55/7, 55/8, 55/10, 55/11, 159/1 i 159/2 położonych we wsi Chrzanowo.  

9. Opinia w sprawie projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, uchwalonego uchwałą                        
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Nr XXXII/207/2001 Rady Gminy Ełk   z dnia 30.11.2001r. z późn. zm., dla terenu 
położonego w obrębie Przykopka, Gmina Ełk.  

10. Podjęcie Postanowienia w sprawie zawiadomienia Wójta Gminy Ełk o przystąpieniu 
do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Ełk, na terenie położonym w obrębie Przykopka 

11. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych przez radnych Rady Miasta 
Ełku. 

12. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych przez zastępców prezydenta, 
sekretarza miasta, skarbnika miasta, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, 
osób zarządzających oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu 
prezydenta. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 
14. Oświadczenia i wolne wnioski. 
15. Zakończenie obrad. 

 
 

Do punktu –1- 
Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku. 
Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski powitał wszystkich zebranych                      

i otworzył XVI sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność obrad. Ponieważ 
będzie zmuszony w dniu dzisiejszym do opuszczenia sali obrad ze względu na ważne 
sprawy służbowe, dalsze prowadzenie obrad przekazał Wiceprzewodniczącemu Rady 
Miasta Edwardowi Palczewskiemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Palczewski przypomniał, że w wyborach jakie 
odbyły się w dniu  21 października 2007 roku  Przewodniczący Rady Miasta Andrzej 
Orzechowski został posłem na sejm RP.  W imieniu Rady Miasta wyraził zadowolenie               
z tego faktu, złożył życzenia, gratulacje oraz wręczył wiązankę kwiatów.  
 Prezydent Miasta pogratulował Panu Orzechowskiemu wyboru na posła na sejm 
Rzeczypospolitej Polskiej, złożył życzenia, list gratulacyjny oraz wręczył wiązankę 
kwiatów.  

 
 

 Do punktu –2- 
Wiceprzewodniczący  Rady  Edward Palczewski poprosił o zgłaszanie uwag, 

zastrzeżeń do protokołów nr XV/07 z dnia 25 września 2007 roku. 
W związku z brakiem zastrzeżeń Wiceprzewodniczący  Rady  Edward Palczewski 

stwierdził, że protokół nr XV/07 z dnia 25 września 2007 roku został przyjęty. 
    

Do punktu –3- 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta Edward Palczewski poprosił o  uwagi lub 
wnioski do rozesłanego porządku obrad.  
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz zgłosił wnioski: 

1) o skreślenie z porządku obrad w punkcie 5 podpunktów, kolejno: 
- 5)4 podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawki opłaty od posiadania 
psów, 
- 5)7  podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego zwanego „Ełk – Nadjeziorna”, 
- 5)9  podjęcie uchwały w sprawie zakończenia postępowania likwidacyjnego Zakładu 
Inżynierii Miejskiej w Ełku  w likwidacji oraz przejęcia zobowiązania, należności                        
i mienia ruchomego. 
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2) O uzupełnienie porządku obrad o punkt 10 z tematem – Podjęcie postanowienia                        
w sprawie zawiadomienia Wójta Gminy Ełk o przystąpieniu do sporządzenia zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, na 
terenie położonym w obrębie Przykopka. 
 

  Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
  Wiceprzewodniczący Rady Miasta Edward Palczewski poddał pod głosowanie 
wnioski zgłoszone przez Prezydenta Miasta: 
1) wniosek dot. skreślenia z porządku obrad w punkcie 5 podpunktów, kolejno, 5) 4, 

5)7 i 5)9 z tematami wyżej zacytowanymi; 22 głosami „za”, przy 0 głosach przeciw                
i 1 głosie wstrzymującym radni przyjęli wniosek. 

2) wniosek dot. uzupełnienie porządku obrad o punkt 10. z tematem wyżej 
zacytowanym; 23 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni wniosek przyjęli. 

 
 Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta Edward Palczewski poinformował, 

że Rada wprowadziła zmiany w porządku posiedzenia zgodnie z przegłosowanymi                       
i przyjętymi wnioskami.  

 
 Do punktu –4- 
 Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Ełku w okresie od dnia               
21 września 2007 r. do dnia 25 października 2007 r., w załączeniu do protokołu. 

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz w uzupełnieniu informacji na piśmie 
przedstawił działania, jakie podejmowane były w ostatnim czasie.  
  
Do punktu –5- 

1) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2007, w załączeniu do 
protokołu. 

  Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Palczewski poprosił o krótką prezentację 
zmian w budżecie. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz poinformował, że radni otrzymali na piśmie 
propozycję zmian w budżecie miasta. Zgłosił autoporawkę do przedłożonych zmian 
zawartą w piśmie, znak PS.I.3050-0011-024/07 z dnia 26.10.2007. 
 Skarbnik Miasta J.Wróbel omówił projekt uchwały wraz z autopoprawką 
Prezydenta Miasta, które radni otrzymali na piśmie. Następnie w imieniu Prezydenta 
Miasta  wniósł  o podjęcie uchwały.   
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Palczewski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
> Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, 
że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany budżecie miasta w części dot. oświaty. 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w części dot. 
mienia komunalnego. 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
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  W  związku z brakiem formalnych zastrzeżeń Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
E.Palczewski  poddał pod głosowanie projekt uchwały łącznie z autopoprawką;                      
23 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie 
„za” radni podjęli Uchwałę  Nr XVI/142/07 w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku 
na 2007 rok. Uchwała w załączeniu do protokołu.  
 

*   *   * 
2) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr X/99/07 Rady Miasta Ełku z dnia                      
6 czerwca 2007 roku w sprawie zaciągnięcia w 2007 roku kredytu długoterminowego,                        
w załączeniu do protokołu. 
  Prezydent Miasta  T.Andrukiewicz  omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Palczewski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.       
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.       
 Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Palczewski poddał  pod głosowanie podjęcie 
uchwały   w sprawie jak wyżej; 23 głosami „za”, przy   0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących – jednomyślnie „za”  radni podjęli Uchwałę Nr XVI/143/07  w sprawie 
uchylenia uchwały nr X/99/07 Rady Miasta Ełku z dnia 6 czerwca 2007 roku w 
sprawie zaciągnięcia w 2007 roku kredytu długoterminowego.                        
Uchwała  w załączeniu do protokołu.  
 

*  *  * 
3) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,  
w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta  W.Szelążek omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
  Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Palczewski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
 Radny Tomasz Bińczak przypomniał, że w dyskusji towarzyszącej rozszerzeniu 
granic miasta, między innymi padały argumenty, że mieszkańcy wsi po włączeniu ich do 
miasta będą płacić niższe podatki. Czy jeśli odejmiemy w dniu dzisiejszym uchwałę                        
i podwyższymy stawki podatku od nieruchomości, to, czy nie utracimy tego argumentu ? 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek wyjaśnił, że po przyjęciu 
zaproponowanych stawek i tak będziemy mieli niższe stawki niż są w gminie Ełk. 
 Radny Tomasz Makowski – od tygodnia trwają dyskusje nad stawkami podatku 
od nieruchomości. Prosił o przedstawienie uzasadnienia ekonomicznego podwyżki. Do 
dnia dzisiejszego takiego uzasadnienia nie otrzymał i nie zgadza się z zaproponowanymi 
stawkami podwyżek.  Zaproponował w formie wniosku aby w § 1 pkt 2 podpunkt 2 
kwotę 18,08 zamienić na kwotę 17,54.  
 Radny Jerzy Czepułkowski zwrócił się do radnego Makowskiego z zapytaniem, 
czy wyliczył jaką utracimy część subwencji po przyjęciu zgłoszonego wniosku ? Złożył 
wniosek przeciwny. Wniósł o podjęcie zaproponowanych w projekcie uchwały stawek 
podatku od nieruchomości. 
 Po wyczerpaniu dyskusji  Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Palczewski 
poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez radnego T.Makowskiego dot.  aby w § 
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1 pkt 2 podpunkt 2 kwotę 18,08 zamienić na kwotę 17,54; „za” głosował 1,  „przeciw” 
15, wstrzymało się od głosu 6. Wniosek radni odrzucili. W trakcie głosowania nieobecny 
radny A.Orzechowski.  
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Wiceprzewodniczący Rady 
Miasta E.Palczewski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej,                    
w zaproponowanym brzmieniu; 14 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw”  i 5 głosach 
wstrzymujących  radni podjęli Uchwałę Nr XVI/144/07 w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości. Uchwała  w załączeniu do protokołu.              
W trakcie głosowania nieobecny  radny A.Orzechowski.            
 

*   *   * 
4) Projekt uchwały w sprawie ustalenia czasu zajęć wychowawczo-dydaktycznych 
przeznaczonych na realizację podstawy programowej wychowania przedszkolnego oraz 
ustalenia opłat za świadczenia przedszkoli publicznych i Miejskiego Przedszkola                        
i Żłobka „Ekoludki” prowadzonych przez Miasto Ełk,   w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił projekt uchwały i wniósł                    
o podjęcie. 
  Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Palczewski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja nie wyraziła opinii, była równa liczba głosów „za” ,  
„przeciw” i wstrzym.           
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, 
że projekt uchwały z dnia 29.10.2007r. Jest projektem uchwały wypracowanym                       
przez komisję. 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że komisja zapoznała się z projektem uchwały.  
 Radny Tomasz Bińczak wypowiedział się przeciw podwyżce stawek                        
w przedszkolach i żłobku. Zgłosił wniosek, aby stawki opłat pozostawić na 
dotychczasowym poziomie – nie podwyższać. 
 Innych wniosków nie zgłoszono. 
  Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Palczewski poddał od głosowanie wniosek 
zgłoszony przez radnego T.Bińczaka, aby pozostawić kwotę odpłatności na poziomie 
dotychczasowym; „za” głosował 1,  „przeciw” 14, wstrzymało się od głosu 7. Wniosek 
radni odrzucili. W trakcie głosowania nieobecny radny A.Orzechowski.  
 Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Palczewski poddał pod 
głosowanie projekt uchwały  w sprawie jak wyżej; 15 głosami „za”, przy 1 głosie 
„przeciw”  i 6 głosach wstrzymujących  radni podjęli Uchwałę Nr XVI/145/07                        
w sprawie ustalenia czasu zajęć wychowawczo-dydaktycznych przeznaczonych na 
realizację podstawy programowej wychowania przedszkolnego oraz ustalenia opłat 
za świadczenia przedszkoli publicznych i Miejskiego Przedszkola i Żłobka 
„Ekoludki” prowadzonych przez Miasto Ełk. Uchwała w załączeniu do protokołu.               
W trakcie głosowania nieobecny radny A.Orzechowski.  
 

*    *   * 
  

5)  Projekt uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji targowiska miejskiego i zatwierdzenia 
jego regulaminu,  w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta  T.Andrukiewicz  omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Palczewski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
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>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Waldemar 
Pieńkowski poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że komisja zapoznała się z projektem uchwały.  
 Radny Tomasz Bińczak zgłosił wniosek o o zmianę zapisu w § 2 Regulaminu. 
Proponuje następujące brzmienie tego §: „Targowisko Miejskie  może być czynne  
każdego dnia tygodnia w godzinach od 500 do 1800.” 
 Radny  Z.Jędrkiewicz poparł zgłoszony wniosek. Uważa, że Prezydent Miasta 
powinien stosownym zarządzeniem uregulować godziny i dni pracy targowiska. Zgłosił 
formalny wniosek.  
 Wywiązała się dyskusja na temat funkcjonowania targowiska w niedzielę.  
 Radny E.Palczewski zgłosił wniosek o zakończenie dyskusji, która nie wnosiła 
nic nowego w temacie. Radni w głosowaniu; 19 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”             
i 1 głosie wstrzym. wniosek przyjęli. Dyskusja została zamknięta. W trakcie głosowania 
nieobecny radny A.Orzechowski. 
 Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Palczewski zaproponował 
przegłosować wniosek zgłoszony przez radnego T.Bińczaka o treści jak wyżej. 
 Radny Tomasz Bińczak uważa, że wniosek radnego Jędrkiewicza należy najpierw 
przegłosować, gdyż załatwia on w zupełności Jego wniosek. 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Palczewski poddał pod głosowanie wniosek 
radnego Z.Jędrkiewicza dot. wydania stosownego zarządzenia Prezydenta Miasta 
odnośnie funkcjonowania targowiska; 6 głosami „za”, przy 9 głosach ”przeciw”                     
i 6 głosach wstrzym. radni wniosek odrzucili.  
 W związku z powyższym  radny Tomasz Bińczak wycofał wniosek. 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta  E.Palczewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej, w zaproponowanym brzmieniu; 16 głosami „za”, przy                
3 głosach „przeciw” i 2 głosach wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr XVI/146/07                    
w sprawie ustalenia lokalizacji targowiska miejskiego i zatwierdzenia jego 
regulaminu. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: 
A.Orzechowski i J.Wielgat. 
  

*  *  * 
6)  Projekt uchwały w sprawie wniesienie wkładu niepieniężnego do Przedsiębiorstwa 
Energetyki Cieplnej  Spółka   z o. o.  w Ełku,  w załączeniu do protokołu. 
 Sekretarz Miasta  Marcin Radziłowicz  omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Placzewski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.    
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Waldemar 
Pieńkowski poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
   Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Wiceprzewodniczący RM E.Palczewski poddał pod głosowanie projekt uchwały              
w sprawie jak wyżej;  17 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym.  
radni podjęli Uchwałę Nr XVI/147/07 w sprawie  wniesienie wkładu niepieniężnego 
do Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej  Spółka  z o. o.  w Ełku, Uchwała                        
w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: J.Gróndwald, 
W.Paczkowska, A.Orzechowski, I.Dzienisiewicz, T.Makowski., J.Wielgat.      

 
*   *   * 
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7) Projekt uchwały w sprawie określenia liczby przeznaczonych do wydania na rok 2008 
nowych licencji na wykonywanie transportu drogowego taksówką,  w załączeniu do 
protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta  W.Szelążek  omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Placzewski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.    
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Waldemar 
Pieńkowski poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
   Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Wiceprzewodniczący RM E.Palczewski poddał pod głosowanie projekt uchwały              
w sprawie jak wyżej;  19 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym.  
radni podjęli Uchwałę Nr XVI/148/07 w sprawie  określenia liczby przeznaczonych 
do wydania na rok 2008 nowych licencji na wykonywanie transportu drogowego 
taksówką. Uchwała  w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni:  
W.Paczkowska, A.Orzechowski, I.Dzienisiewicz, J.Wielgat.      
 

*   *    * 
8) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy samorządu 
miasta Ełku z sektorem pozarządowym w zakresie działalności pożytku publicznego w 
roku 2008,  w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta  A.Urbański omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Placzewski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
> Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, 
że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.    
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował,  
że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
   Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Wiceprzewodniczący RM E.Palczewski poddał pod głosowanie projekt uchwały              
w sprawie jak wyżej;  20 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym.  
radni podjęli Uchwałę Nr XVI/149/07 w sprawie  określenia liczby przeznaczonych 
do wydania na rok 2008 nowych licencji na wykonywanie transportu drogowego 
taksówką. Uchwała  w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni:   
A.Orzechowski, I.Dzienisiewicz, J.Wielgat.      
 

*   *   * 
9) Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumień z samorządem województwa 
warmińsko-mazurskiego a Gminą Miastem Ełk   dotyczących współfinansowania zadań                  
w zakresie rozwoju kultury,  w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta  W.Szelążek  omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Placzewski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.    
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, 
że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
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   Radny T.Makowski zaproponował uzupełnić zapis w § 2 porozumień o wyrazy 
„roku poprzedniego”. 
 Radny J.Czepułkowski zaproponował  uzupełnić zapis w § 2 porozumień                       
o wyrazy takie same jak w zdaniu niżej tj. „roku poprzedzającego rok udzielania dotacji” 
Wówczas zapis § 2 otrzymałby brzmienie:  
„Podstawą do naliczenia dotacji jest: 
- wykaz uczestników zajęć prowadzonych w Mazurskim Zespole Pieśni i Tańca EŁK 
przez Ełckie Centrum Kultury, których dofinansowanie dotyczy, sporządzony na dzień 
30 września roku poprzedzającego rok udzielania dotacji; 
- średnie miesięczne wydatki na jednego uczestnika zajęć za pierwsze półrocze roku 
poprzedzającego rok udzielania dotacji.” 
 Radni przez aklamację przyjęli. 
 Wiceprzewodniczący RM E.Palczewski poddał pod głosowanie projekt uchwały              
w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem w/w zapisu w porozumieniach;  22 głosami „za”, 
przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr XVI/150/07                  
w sprawie zawarcia porozumień z samorządem województwa warmińsko-
mazurskiego a Gminą Miastem Ełk dotyczących współfinansowania zadań                        
w zakresie rozwoju kultury. Uchwała  w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecny radny J.Wielgat.      
 

*    *     * 
10) Projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do 
procedury zmiany granic Miasta Ełku  i przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami,               
w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta  W.Szelążek  omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Placzewski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.    
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Waldemar 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.    

> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował,  
że komisja zapoznała sie z projektem uchwały. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz jako autopoprawkę do projektu uchwały zgłosił 
wydłużenie terminu konsultacji do 30.11.2007r.  
    Wiceprzewodniczący RM E.Palczewski poddał pod głosowanie projekt uchwały              
w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem autopoprawki;  21 głosami „za”, przy  0 głosów 
„przeciw” i 0 głosach wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr XVI/151/07  w sprawie 
zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do procedury zmiany granic Miasta 
Ełku  i przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami. Uchwała  w załączeniu do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: J.Wielgat, B.Wisowaty. 
 

*   *   * 
11) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/42/07 Rady Miasta Ełku                        
w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej na realizację zadań 
własnych gminy dla zakładu budżetowego pod nazwą: Miejski Ośrodek Sportu                        
i Rekreacji,  w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta  A.Urbański omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Placzewski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
> Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, 
że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
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>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.    
   Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 

 Wiceprzewodniczący RM E.Palczewski poddał pod głosowanie projekt uchwały              
w sprawie jak wyżej;  20 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym.  
radni podjęli Uchwałę Nr XVI/152/07 w sprawie  zmiany Uchwały Nr VI/42/07 Rady 
Miasta Ełku w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej na 
realizację zadań własnych gminy dla zakładu budżetowego pod nazwą: Miejski 
Ośrodek Sportu i Rekreacji. Uchwała  w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania 
nieobecni radni: W.Pieńkowski,  J.Wielgat, B.Wisowaty.      
 
Do punktu -6- 
 Projekt postanowienia w sprawie zawiadomienia Wójta Gminy Ełk                       
o przystąpieniu do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, na terenach położonych w obrębie 
Malczewo, w załączeniu do protokołu. 
 Naczelnik Wydziału AGG Sławomir Chilicki omówił projekt postanowienia, 
uzasadnił potrzebę i celowość  podjęcia. 
        Zastępca Przewodniczącego Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku 
T.Bińczak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt postanowienia.    
   Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
  Wiceprzewodniczący RM E.Palczewski poddał pod głosowanie projekt 
postanowienia              w sprawie jak wyżej;  18 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 
0 głosach wstrzym.  radni podjęli Postanowienie w sprawie zawiadomienia Wójta 
Gminy Ełk                               o przystąpieniu do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, na 
terenach położonych w obrębie Malczewo. Postanowienie w załączeniu do protokołu. 
W trakcie głosowania nieobecni radni: A.Orzechowski, W.Pieńkowski,  J.Wielgat, 
B.Wisowaty, A.Zawadzki.      
 
 
Do punktu -7- 
 Projekt Opinia w sprawie projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, uchwalonego uchwałą                       
Nr XXXII/207/2001 Rady Gminy Ełk z dnia 30.11.2001r. z późn. zm., dla terenu 
położonego w obrębie Chruściele, Gmina Ełk, obejmującego działkę o nr ewid. 410,                 
w załączeniu do protokołu. 
 Naczelnik Wydziału AGG Sławomir Chilicki omówił projekt opinii. 
Poinformował, że na wniosek Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku jako  
autopoprawkę Prezydenta Miasta zgłasza wniosek o uzupełnienie o zapis po wyrazie 
wielorodzinnej, o następujące wyrazy: „ która nie występuje na tym obszarze, na 
sąsiednich terenach miejskich z zastrzeżeniem bezwarunkowego przyłączenia zabudowy 
mieszkaniowej do sieci kanalizacji sanitarnej oraz zachowania odpowiednich przepisów 
dotyczących ochrony środowiska. Należy również zachować odpowiednią odległość przy 
projektowaniu nieprzekraczalnej linii zabudowy od strony jeziora.” 
   Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
  Wiceprzewodniczący RM E.Palczewski poddał pod głosowanie projekt opinii w 
sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem autopopraki;  19 głosami „za”, przy  0 głosów 
„przeciw” i 1 głosie wstrzym.  radni wyrazili Opinię w sprawie projektu zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, 
uchwalonego uchwałą   Nr XXXII/207/2001 Rady Gminy Ełk z dnia 30.11.2001r. z 
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późn. zm., dla terenu położonego w obrębie Chruściele, Gmina Ełk, obejmującego 
działkę o nr ewid. 410. Opinia w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania 
nieobecni radni:   J.Wielgat, B.Wisowaty, A.Zawadzki.      
 
Do punktu -8- 
 Projekt Opinii w  sprawie projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, uchwalonego uchwałą Nr 
XXXII/207/2001 Rady Gminy Ełk   z dnia 30.11.2001r. z późn. zm., dla terenu 
położonego w obrębie Chrzanowo, Gmina Ełk., obejmującego działki nr ewid. 55/6, 
55/7, 55/8, 55/10, 55/11, 159/1 i 159/2 położonych we wsi Chrzanowo. , w załączeniu do 
protokołu. 
 Naczelnik Wydziału AGG Sławomir Chilicki omówił projekt opinii, uzasadnił 
potrzebę i celowość  wyrażenia. 
        Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja zapoznała się z projektem opinii.    
   Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 

  Wiceprzewodniczący RM E.Palczewski poddał pod głosowanie projekt opinii                    
w sprawie jak wyżej;  21 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym.  
radni wyrazili Opinię w sprawie projektu zmiany Studium uwarunkowań                        
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, uchwalonego uchwałą 
Nr XXXII/207/2001 Rady Gminy Ełk   z dnia 30.11.2001r. z późn. zm., dla terenu 
położonego w obrębie Chrzanowo, Gmina Ełk., obejmującego działki nr ewid. 55/6, 
55/7, 55/8, 55/10, 55/11, 159/1 i 159/2 położonych we wsi Chrzanowo. Opinia                       
w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: A.Orzechowski,   
J.Wielgat, B.Wisowaty. 

 
Do punktu -9- 
 Projekt Opinii w  sprawie projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, uchwalonego uchwałą                        
Nr XXXII/207/2001 Rady Gminy Ełk   z dnia 30.11.2001r. z późn. zm., dla terenu 
położonego w obrębie Przykopka, Gmina Ełk, w załączeniu do protokołu. 
 Naczelnik Wydziału AGG Sławomir Chilicki omówił projekt opinii, uzasadnił 
potrzebę i celowość  wyrażenia opinii. 
        Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja zapoznała się z projektem opinii.    
   Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 

  Wiceprzewodniczący RM E.Palczewski poddał pod głosowanie projekt opinii                    
w sprawie jak wyżej;  19 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym.  
radni wyrazili Opinię w sprawie projektu zmiany Studium uwarunkowań                       
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, uchwalonego uchwałą 
Nr XXXII/207/2001 Rady Gminy Ełk   z dnia 30.11.2001r. z późn. zm., dla terenu 
położonego w obrębie Przykopka, Gmina Ełk.  Opinia   w załączeniu do protokołu.             
W trakcie głosowania nieobecni radni:  J.Wielgat, B.Wisowaty, T.Makowski, 
Z.Jędrkiewicz.. 
 
Do punktu -10- 
 Projekt postanowienia w sprawie zawiadomienia Wójta Gminy Ełk o 
przystąpieniu do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, na terenie położonym w obrębie 
Przykopka, w załączeniu do protokołu. 
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 Naczelnik Wydziału AGG Sławomir Chilicki omówił projekt postanowienia, 
uzasadnił potrzebę i celowość  podjęcia. 
         Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja zapoznała się z projektem opinii.    
   Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 

  Wiceprzewodniczący RM E.Palczewski poddał pod głosowanie projekt 
postanowienia              w sprawie jak wyżej;  19 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 
0 głosach wstrzym.  radni podjęli Postanowienie w sprawie zawiadomienia Wójta 
Gminy Ełk                               o przystąpieniu do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, na terenie 
położonym w obrębie Przykopka Postanowienie w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecni radni:  J.Wielgat, B.Wisowaty, T.Makowski, Z.Jędrkiewicz. 
 
Do punktu -11- 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Edward Palczewski odczytał  informację                    
o złożonych oświadczeniach majątkowych przez radnych Rady Miasta Ełku za rok 2006,  
zgodnie z załączonym do protokołu pismem z dnia 24 października 2007 roku. 
Jednocześnie poinformował, że do Przewodniczącego Rady Miasta wpłynęła analiza 
złożonych oświadczeń majątkowych dokonana przez Urząd Skarbowy w Ełku. 
Zainteresowani radni mogą zapoznać sie w Biurze Rady Miasta. 

 
Do punktu -12- 

Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych przez zastępców prezydenta, 
sekretarza miasta, skarbnika miasta, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, 
osób zarządzających oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu 
prezydenta, stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu -13- 
 Radny Tomasz Bińczak zgłosił następujące interpelacje: 

1) Radny zwrócił uwagę, że z  Palcu Jana Pawła II w godzinach wieczornych i 
nocnych kierowcy samochodów ciężarowych robią parking. Najprawdopodobniej 
kierowcy w tych samochodach śpią i odpoczywają. Jeśli to ma być parking, to nie 
ma on żadnych zapewnionych warunków sanitarnych do odpoczynku po ciężkiej 
pracy. Ponadto samochody  nie dodają uroku temu placowi. Zaproponował 
rozważenie ustawienia znaku – „zakaz parkowania samochodów ciężarowych”. 

2) Powstał parking przy Wyższej Szkole Finansów i Zarządzania Filia w Ełku. 
Mimo tego jadąc ulicą Wojska Polskiego od strony miasta nadal obowiązuje 
strefa parkowania wzdłuż tej ulicy. Radny proponuje rozważyć możliwość 
zlikwidowania w tym miejscu parkowania pojazdów na ulicy, poprzez ustawienie 
odpowiednich znaków. Poprawimy przez  to bezpieczeństwo poruszania się 
kierowców tą ulicą. Mieszkańcy doskonale wiedzą o tym i na wysokości 
przystanku MZK zjeżdżają na lewy pas jezdni, natomiast przyjezdni jest sporym 
zaskoczeniem, kiedy  na dwupasmowej szerokiej jezdni głównej ulicy miasta 
pojawiają się parkujące samochody. 

3) Radny mieszka w okolicach trasy podchodzenia do lądowania helikopterów. W 
tym tygodniu, w nocy zauważył lądujący helikopter. Radny zadaje pytanie, czy 
mamy już możliwość nocnego transportu chorych pogotowiem lotniczym ?  

4) W związku z wystąpieniem choroby sepsy w naszym mieście u chłopca będącego 
uczniem Szkoły Podstawowej Nr 4, radny zwraca się z zapytaniem, o powody dla 
których w dniu wczorajszym  nie było w miejscu pracy dyrektora tej szkoły ? 
Radny jest zdania, że akurat w tym dniu dyrekcja powinna być w szkole i 
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informować rodziców. Rodzice domagali się jakiejkolwiek informacji i 
przychodzili z tym do radnych, informując że nie ma z kim w szkole 
porozmawiać o tej sprawie. 
 

 Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz zasygnalizował odpowiedzi na 
zgłoszone  interpelacje: 
– Pan Prezydent przypomniał, że odnośnie sepsy informował w punkcie - informacja z 

działalności Prezydenta Miasta. 
– Ełckie lądowisko -  na nim mogą helikoptery lądować w dzień i nocą. Na budynkach 

znajdujących sie w okolicy lądowiska  zostały zamontowane specjalne lampy, które 
nocą świecą w kolorze czerwonym, po to, żeby bezpiecznie helikopter mógł nocą 
wylądować. 

– Odnośnie nieobecności w pracy we wspomnianym dniu dyrektora Szkoły 
Podstawowej  Nr 4. Pani dyrektor  w tym dniu była  z wizytą u lekarza, ale ma 
swoich zastępców. W czwartek dzieci były informowane o chorobie, otrzymały 
wpisy do dzienniczków lub dostały karteczki z informacją dla rodziców. Ponadto na 
drzwiach wejściowych do szkoły pojawiła się informacja na temat tej choroby. W 
chwili nieobecność dyrektora obowiązki powinni pełnić i pełnili zastępcy.   

– Odnośnie parkowania na ulicy Wojska Polskiego na wysokości sklepu 
KONKURENT. Tematowi  należy przyjrzeć się.   

– Plac Jana Pawła II – w tym miejscu jest parking i każdy może zatrzymać się na tym 
parkingu.  
 

 Radny K.Wilczyński przyznał, że kiedy była ulica Wojska Polskiego drogą 
krajową, rzeczywiście na obecnym Placu Jana Pawła II był wyznaczony parking. Na 
dzień dzisiejszy sytuacja zmieniła się i praktycznie TIR nie powinny przez miasto 
przejeżdżać. Należy zastanowić się nad tym, aby miejsce to nie było miejscem 
parkingowym dla TIR. 
 Naczelnik Wydziału MK Andrzej Semeńczuk uważa, że należy zastanowić się 
nad przebudową wjazdów na Plac Jana Pawła II, gdyż żadne znaki nie spowodują 
zlikwidowania parkujących w tym miejscu samochodów ciężarowych, jeżeli będą one 
miały możliwość wjechania na to miejsce. 
 
Do punktu -14- 
  Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Wojciech Kwiatkowski przypomniał, że na 
ostatniej sesji zwrócił uwagę na problem budowy promenady miejskiej, i panujący 
bałagan. Radny stwierdził, że w dalszym ciągu jest bałagan, kostka polbrukowa 
porozrzucana i jest wrzucana do jeziora. Zdaniem radnego dzieje się to dlatego, że teren  
budowy jest nieogrodzony. Wiceprzewodniczący Rady Miasta zacytował zapis z 
protokołu, gdzie Pan Prezydent poinformował, że  „informacje zostały przekazane 
inwestorowi, gdyż to on ponosi koszty tego, że nie zabezpieczył w odpowiedni sposób 
materiałów. My odpowiadamy za bezpieczeństwo osób tam przebywających  i za stan 
jeziora. Inspektor nadzoru budowlanego odpowiednio już zareagował. Straż Miejska 
również zwróci na to uwagę.” Radny zadał pytanie, na czym polegało zareagowanie ? 
Twierdzi, że do dnia dzisiejszego nic się nie zmieniło.  W momencie, kiedy dojdzie do 
nieszczęścia, wówczas nie czas szukać osób odpowiedzialnych. Zobowiązanie Pana 
Prezydenta nie zostało również dotrzymane. Radny zgłosił wniosek o zabezpieczenie 
budowy promenady. 
Kolejna sprawa poruszona przez Wiceprzewodniczącego Rady Miasta  W. 
Kwiatkowskiego dot.  obawy co do dotrzymania terminu realizacji. Nie wie jak był 
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projektowany harmonogram tej budowy, skoro wykonawca zszedł na trzy miesiące z 
terenu budowy. Mieszkańcy byli zmuszeni chodzić po nieutwardzonej promenadzie. 
Apeluje o ponaglenie wykonawcy żeby zdążył wywiązać się z terminu.  Powtórzył, że 
wykonawca zszedł z budowy na 3 miesiące, a teraz może być taka sytuacja, że na 
zmrożoną podsypkę będzie kładziony polbruk, który z czasem się wysypie.  Taka 
sytuacja może mieć miejsce ze względu na panujące warunki atmosferyczne. Ściśnie 
mróz i nie będzie można robić, a zostało do zrealizowania ok. 2/3 promenady.   
 Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz odnośnie panującego bałaganu na 
budowie promenady, poinformował, że został zapewniony przez Panią kierownik ZI, że 
kostka została wyjęta, teren zabezpieczony. Było to ok. półtora miesiąca temu. Skoro 
sytuacja się nie zmieniła, Pan Prezydent przeprosił radnego W.Kwiatkowskiego, 
poinformował, że został wprowadzony w błąd i  wobec powyższego  wyciągnie 
konsekwencje służbowe. Pan Prezydent przypomniał, że zgodnie z umową termin 
wykonania prac na promenadzie mija 31 grudnia b.r. Jest zapewnienie wykonawcy, że 
terminu dotrzyma.  
 Radny Jerzy Czepułkowski jeśli chodzi o wyciąganie konsekwencji służbowych, 
zwrócił uwagę na to że jest mowa o dwóch różnych zdarzeniach. Poprzedni wniosek  
radnego W.Kwiatkowskiego odnosił się do nieporządku na placu  budowy wzdłuż ulicy 
Wyszyńskiego. Dzisiaj mowa jest o innym miejscu promenady. Nieporządek jest wzdłuż 
posesji  Szkoły Podstawowej Nr 7.  tamta część promenady została uporządkowana i za 
to nie można obciążać kierownika ZI, natomiast druga część jest odrębnym tematem i 
można wykonawce zobowiązać do uporządkowania terenu. Nie zgodził się z tym, że 
powinien być ogrodzony plac budowy promenady. Można ogrodzić miejsca składowania 
materiałów. 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Wojciech Kwiatkowski poinformował, że nie 
wiedział nic o bałaganie przy ulicy Wyszyńskiego. Wniosek złożony wcześniej  i  obecny 
dotyczy  bałaganu i placu budowy przy Szkole Podstawowej Nr 7. 
 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poinformował, że nie można łączyć 
funkcji mandatu posła i mandatu radnego. Odczytał treść pisma, którego adresatem jest 
 Rada Miasta Ełku,  cytuję: „W związku z wyborem mnie na Posła na Sejm RP 
oraz zakazem łączenia mandatu radnego i mandatu posła składam rezygnację z mandatu 
radnego rady Miasta Ełku i z funkcji Przewodniczącego Rady Miasta Ełku.”  Następnie 
niniejszą teść pisma podpisał i przekazał prowadzącemu obrady  Wiceprzewodniczącemu 
Rady Miasta E.Palczewskiemu.   
 
Do punktu -15- 
 Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miasta Edward  
Palczewski zamknął obrady XVI sesji Rady Miasta w dniu  30 października 2007 roku        
o godzinie 1320 . 
 
 
Protokołowała:  
           Przewodniczył obradom: 
Elżbieta Liziewska 
                   Edward Palczewski 


